
PROTOKÓŁ  Nr 33 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
z dnia 21 października 2022 r. 

Porządek spotkania: 

1 .Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji o godz. 8:30 otworzyła Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska. 

Obecnych 4 radnych. Nieobecni radni - B. Bujak, Ł. Paśk, K. Olszewski. 

2.Planowane wysokości podatków na 2023 rok. 

Planowane stawki podatków na 2023 r. przedstawiła Skarbnik Miasta M. Grad. 

Zaprezentowane materiały stanowią  załącznik do protokołu. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

3.Opiniowanie projektów uchwał  

• Projekt uchwały Nr 344 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

• Projekt uchwały Nr 345 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

O godz. 8:40 na salę  obrad wszedł  radny K. Olszewski 

• Projekt uchwały Nr 346 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 347 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 348 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 349 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 350 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 351 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 352 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

Pan A. Kot powiedział, że w ustawie o utrzymaniu czystości w gminach nastąpiła zmianą, że 

właściciel nieruchomości niezamieszkałej jest zobligowany do złożenia deklaracji dot. każdej 

frakcji odpadów, co oznaczą, że właściciel nieruchomości niezamieszkałej będzie musiał  
złożyć  deklarację  na każdą  frakcje odpadów. W tym projekcie uchwały wprowadzamy 

możliwość, że na przykład odpady z papieru mogą  być  oddawane raz na kwartał. Tak samo 

1 



odpady ze szkła. W tym projekcie uchwały zmienia się  częstotliwość  odbioru odpadów z 
nieruchomości niezamieszkałej. 

Radna M. Makowska zapytała czy rozważa się  rzadszy odbiór odpadów zmieszanych na 

rzecz odpadów selektywnych? 

Pan A. Kot odpowiedział, że porównując ilości odpadów zmieszanych z odpadami 
selektywnymi nie widać  znaczącego spadku ilości odpadów zmieszanych, ponieważ  stanowią  

one % ilości ogólnych odpadów. W zabudowie jednorodzinnej to widać, ale generalnie 

odpadów zmieszanych jest za dużo. 

• Projekt uchwały Nr 353 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 354 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

Przedstawiona przez kierownika prezentacja stanowi załącznik do protokołu. 

Radny M. Dereń  zapytał  ilu jest właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, bo jeżeli ich 
napływ teraz będzie większy to czy nie zbilansuje to nam niedobór w budżecie? Radny dodał, 
że państwo, którzy mieli lokale niezamieszkałe nie zgłaszali się  do systemu, nie płacili? 

Pan A. Kot odpowiedział, że nie. Systemem są  objęte wszystkie nieruchomości. Dochód z 
nieruchomości niezamieszkałych w porównaniu do dochodu z całości systemu, był  na 
poziomie 12% i stawki były bardzo niskie. Zwiększy się  dochód miasta dzięki tym 
podwyżkom, jeżeli właściciele nieruchomości niezamieszkałych zostaną  w systemie, bo mają  
prawo do wyjścia z systemu. 

Radna L Markiewicz stwierdziła, że to jest duża kwota podwyżki 7 zł, zwłaszcza 
w przypadku rodzin wielodzietnych. Radna zaproponowała zastosowanie zniżek dla rodzin 
wielodzietnych. 

Radny M. Dereń  powiedział, że powinno się  zweryfikować  częstotliwość  wywozu odpadów. 

Pan A. Kot odpowiedział, że problemem jest brak kontroli jakości odpadów przez firmę  
odbierającą  odpady. 
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• Projekt uchwały Nr 355 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

• Projekt uchwały Nr 356 - Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie 

4.Wolne wnioski i zapytania radnych. 

5. Odpowiedzi na pytania. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła informację  nt. pism skierowanych do pracy 

w Komisji: 

Wniosek Stowarzyszenia DDOM Świdwin o zabezpieczenie w budżecie miasta na 

2023 rok kwoty 30 000 É. na pokrycie kosztów potencjalnych beneficjentów 

(mieszkańców Świdwina) w Dziennym Domu Opieki Medycznej w Świdwinie. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że uznaje wniosek za bezzasadny. DDOM miał  złożyć  

projekt w trybie ofertowym dotyczący konkretnego działania, a nie stałych kosztów. 

Przewodnicząca powiedziała, że nie rozumie dlaczego Stowarzyszenie DDOM z uporem 

składa ten sam wniosek, który jest odrzucany przez Radę  Miasta? 

Pan R. Chaiński powiedział, że w tej chwili DDOM realizuje program rehabilitacji osób 65+ 

na kwotę  19 500 A. 

Przewodnicząca Komisji dodała, że jest po rozmowach z panią  A. Zdunek i wie, 

że poprzednie pismo zostało omówione  ze Stowarzyszeniem i Burmistrzem, i że wiedzą  
o tym, że nie otrzymają  pieniędzy na statutową  działalność. 

Radny M. Dereń  zapytał  czy stowarzyszenie może być  dofinansowane? 

Pan A. Rewmski odpowiedział, że stowarzyszenie może złożyć  wniosek o realizację  zadania 

w trybie konkursowym. 

• Wniosek Komendanta PPSP w Świdwinie - wniosek formalny o przeznaczeniu kwoty 

20 tys. na  II etap modernizacji systemu łączności alarmowania i współdziałania do 

budżetu na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji jaką  kwotę  chcieliby przeznaczyć  na 

coroczne dofinansowanie służb? 
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W wyniku dyskusji większość  członków Komisji zdecydowała o kwocie 25 000 A. dla policji 

i 25 000 zł. dla straży pożarnej. 

Przewodnicząca Komisji zapytała o uszkodzenie świateł? 

Pan A. Kot odpowiedział, że jest zgłoszony problem do właściciela drogi. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 9:50 zakończyła posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: 

M. I ysczuk 

Przewodnicząca omisji 

A. 	frańs. a 
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